
درخواست 
200میلیاردی از یک 

بانک
باشگاه استقلال در چند وقت اخیر 
با مشکلات مالی روبه رو شده و این 
در حالی اســت که بابت پرونده های 
خارجــی هــم بدهی هــای ســنگینی 
دارد. مدیریــت ایــن باشــگاه بایــد 
مطالبــات عقــب افتــاده بازیکنــان 
تیــم را هــم بدهــد. در همیــن راســتا 
علی فتح الله زاده مدیرعامل باشگاه 
اســتقلال بــرای پرداخــت مطالبــات 
بازیکنان این تیم از مدیرعامل بانک 
شهر درخواست وام دوهزار میلیارد 
ریالــی )200 میلیــارد تومــان( کــرده 
اســت تــا بتوانــد بدهــی باشــگاه بــه 
اعضای تیم را پرداخت کند. با توجه 
بــه اینکــه در زمــان مدیریــت آجورلو 
نیز وامی از بانک شــهر گرفته شــده، 
بایــد دیــد کــه آیــا بــا پرداخــت ایــن 
اعتبار موافقت خواهد شد یا خیر؟!

 تلاش بی نتیجه 
در ماجرای پین

باشــگاه استقلال در تلاش بود پین 
را راضــی کنــد از خیــر دریافت طلب 
50 هــزار دلاری خــود بگــذرد و ایــن 
مبلــغ صــرف پرداخــت مالیــات او 
شــود اما ایــن رایزنی ها جواب نداده 
و باشــگاه مکلــف بــه پرداخــت 50 
هزار دلار به مربی ســابق خود بابت 
قهرمانی در لیگ برتر است. قرارداد 
پین در زمان مدیریت احمد مددی 
بســته شــده و حــالا گــردن مدیــران 

باشــگاه اســتقلال افتاده است.

باشگاه استقلال در 
شوک فرو می رود؟

در روزهـــای اخیـــر بارهـــا شـــایعاتی 
پیرامـــون جدایـــی فتح اللـــه زاده از 
باشـــگاه اســـتقلال شـــنیده شـــده 
اســـت. گرچه برخی اعضای هیأت 
مدیـــره باشـــگاه اســـتقلال ســـعی 
در آرام کـــردن اوضـــاع دارنـــد و این 
خبرهـــا را تکذیـــب می کننـــد امـــا 
همـــان طور کـــه پیش تر هـــم گفته 
شـــد، مدیرعامل اســـتقلال ممکن 
اســـت بـــه دلایلـــی از ســـمت خـــود 
کناره گیـــری کنـــد. حتـــی عصـــر 
دیـــروز شـــایعه ای دربـــاره حضـــور 
فتح اللـــه زاده در وزارت ورزش و 
تقدیـــم اســـتعفای خـــود بـــه وزیـــر 
ورزش منتشـــر شـــد کـــه جالـــب 
توجـــه اســـت. بـــدون شـــک اگـــر 
فتح الله زاده چنیـــن اقدامی انجام 
دهد، این باشگاه در شوک تازه ای 
فـــرو خواهـــد رفـــت. البته باشـــگاه 
اســـتقلال این خبر را تکذیب کرد.

مرفاوی: بازی با انگلیس 
خیلی مهم است

پیشکســـوت  وی،  صمـــد مرفـــا
باشـــگاه اســـتقلال همـــان حرفـــی 
را تکـــرار می کنـــد کـــه کارلـــوس 
کـــی روش روی آن تأکیـــد کـــرده 
اســـت. مرفاوی به بازی اول مقابل 
انگلیـــس اشـــاره دارد: »بـــازی در 
نـــی آمادگـــی بالایـــی  جـــام جها
می طلبـــد و بازیکنانـــی کـــه در جام 
جهانـــی حضـــور می یابنـــد بایـــد در 
بهتریـــن شـــرایط بدنی باشـــند. ما 
فرصت آن چنانی برای هماهنگی 
نداشـــتیم امـــا اینکـــه لیـــگ زودتر 
تعطیـــل شـــد بـــه کـــی روش کمک 
می کنـــد تـــا تیمـــش را در شـــرایط 
بهتری آماده حضور در جام جهانی 
کند. بازی اول برای ما مهم است. 
اگـــر بـــا هماهنگـــی کامـــل مقابـــل 
انگلیـــس قـــرار بگیریـــم موفقیـــت 
در ایـــن بـــازی محتمـــل اســـت.« 
مرفـــاوی در ادامـــه حرف هایـــش 
دلیـــل ایـــن موضـــوع را برشـــمرد: 
»اگر ما بتوانیم از انگلیس امتیاز 
بگیریـــم بـــه طور قطـــع بـــا انگیزه 
بیشـــتری مقابل ولز و امریکا قرار 
می گیریـــم و احتمـــالاً می توانیم از 
گروه صعـــود کنیم. امیـــدوارم تیم 
ملـــی برای اولین بـــار راهی دور بعد 
شـــود. این بازیکنان لیاقت صعود 

را دارنـــد.«

 zمصاحبه و خبر

صالح حردانی

بازگشت برای جام ملت ها

بــدون شــک انتخــاب بازیکنــان لیســت نهایی یکــی از کارهای دشــوار برای 
تمــام ســرمربیان حاضــر در جــام جهانــی خواهــد بــود. پس از خــط خوردن 
محمــد محبــی و صالــح حردانــی از اردوی آخــر تیــم ملی کارلــوس کی روش 
گفت وگویی با این دو بازیکن داشته و به آنها گفته که از توانایی های بالای 
این دو بازیکن باخبر اســت و از آنها خواســت با روحیه به بازی ادامه دهند 

تــا بتواننــد خــود را به لیســت تیم بــرای جام ملت ها برســانند.

آرمان رمضانی

وضعیت پایدار

مصــدوم بلندمــدت اســتقلالی ها به نظر می رســد کم کم شــرایط تمرین را 
پیــدا کــرده اســت. آرمان به خاطر مشــکل کمــر حدود 6 هفتــه از بازی های 
لیگ را از دست داد و پس از منتفی شدن عمل جراحی و ادامه فیزیوتراپی 
حالا شــرایط تمرین با توپ را پیدا کرده اســت و قرار اســت ســاپینتو به این 
بازیکــن در بازی هــای تدارکاتــی دقایقــی بــازی دهــد تــا دوبــاره بــه شــرایط 

مســابقه بازگردد.

زبیر نیک نفس

تکذیب شایعات جدایی

دقایق کمی که این فصل به زبیر برای بازی رســید خیلی ســریع این شــایعه 
را بــه وجــود آورد کــه نیک نفــس بــه خاطــر وضعیتــش می خواهد تیــم را در 
نیــم فصــل تــرک کنــد. این شــایعه خیلــی زود تکذیب شــد و ایــن بازیکن با 
اســتقلال قــرارداد دارد و می کوشــد کــه بتوانــد جایگاهــش را در تیــم پیــدا 
کنــد. عــلاوه بــر عدم تمایــل این بازیکن به جدایی باشــگاه نیــز علاقه ای به 

جدایــی ایــن بازیکن از باشــگاه ندارد.
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از کمپ آبی
5استقلال

 zسوژه

دوباره بحث محرومیت شما به 
میان آمده است، اما این بار توسط 

کمیته اخلاق. ماجرا چیست؟
هیچــی؛ همــان پرونــده آکادمــی اســت! 
هیچ ماجرای تازه ای پیش نیامده است.

شما پاسخی در خصوص 
محرومیت جدیدی که برایتان در 

نظر گرفته اند، ندارید؟
بــزودی همــه چیــز بهتــر مشــخص   
می شــود. همانجــا حرف هایــم را خواهم 

زد.
یعنی رأی تازه ای در راه است؟ رأیی 

که به نفع شما باشد؟
بلــه مدارکــی هســت که حق را بــه حقدار 
می رســاند و حقانیتــم ثابــت می شــود. 
شــما هم صبر کنید تا پاسخ سؤالات تان 

را بگیریــد.
به عنوان پیشکسوت استقلال در 

مورد شرایط این تیم تا به این لحظه 
صحبت می کنید؟

 اســتقلال لیــگ را خوب شــروع نکرد اما 
رفته رفته خوب شد و سیر صعوی را طی 
کــرد. اســتقلالی ها از نظــر روحــی و روانی 
شــرایط خوبــی دارنــد و فکــر می کنــم در 
ایــن فرصت پیــش آمده بتواننــد بهتر در 
کنــار هــم کار کننــد تــا بعد از جــام جهانی 
بازی هــای بهتــری نیز از این تیــم ببینیم. 

در این فرصت ساپینتو بازیکنانش را نیز 
بهتر از گذشــته می شناســد.

محبی علی رغم شایستگی هایش 
از جام جهانی جا ماند. نظرتان در 

خصوص این بازیکن چیست؟
مــن فکــر می کــردم محبــی یکــی از 
مســافران جــام جهانــی باشــد چــون هم 
وینگر چپ اســت و هم وینگر راســت. با 
توجه به احترامی که برای تمام بازیکنان 
اســتقلال قائــل هســتم اما فکــر می کنم 
تــا اینجــای کار محبــی جــور اســتقلال 
را کشــیده و واقعیــت ایــن اســت کــه او 
بهتریــن بازیکــن اســتقلال بــوده اســت.
در مورد قایدی و جا ماندنش از جام 

جهانی چه نظری دارید؟

انتخاب قایدی درست نبود. این بازیکن 
نبایــد امــارات را بــرای ادامــه فوتبالــش 
انتخاب می کرد و به دلیل همین انتخاب 
نادرســت جــام جهانــی را از دســت داد. 
امــا امیــدوارم در ایران دوبــاره به روزهای 

اوجــش بــاز گردد.
استقلال قهرمان سوپرجام شد 

و این جام را نیز به کلکسیون 
افتخاراتش اضافه کرد، نظر خودتان 

را در این خصوص می گویید؟
اســتقلال آن قــدر خوب کار کــرده بود که 
کامــلاً قابــل پیش بینــی بود که در ســوپر 
جــام قهرمــان می شــود و ایــن قهرمانــی 

کادوی کار خوبشــان بــود.
 استقلال بعد از جام جهانی باید در 

یک بازی مهم حضور پیدا کند. دربی 
بعد از جام جهانی برگزار می شود. 
فکر می کنید استقلال می تواند در 

این بازی پیروز شود و صدر را از 
پرسپولیس پس بگیرد؟

حقیقــت ایــن اســت کــه اســتقلال و 
پرســپولیس هــر دو تیم هــای خوبــی 
تاکنــون بوده انــد و از نفــرات خوبــی هــم 
بهــره می برنــد. مــن فکــر می کنــم در 
خصــوص بــازی هــم همــه چیــز بــه جــام 
جهانــی و نفراتــی کــه ایــن دو تیــم بعــد از 
ایــن جــام در اختیــار دارنــد، برمی گــردد 
امــا بــه شــخصه امیــدوارم اســتقلال بــا 
پیــروزی در این میدان باعث خوشــحالی 

هوادارانــش شــود.

7 سال محرومیت برای یک استقلالی در کمیته اخلاق

ورمزیار: مدارکی دارم که حقانیتم 
ثابت می شود

مهدیه دریابیگی
خبرنگار

من فکر می کردم محبی 
یکی از مسافران جام 

جهانی باشد چون هم 
وینگر چپ است و هم 

وینگر راست. با توجه به 
احترامی که برای تمام 

بازیکنان استقلال قائل 
هستم اما فکر می کنم 
تا اینجای کار محبی جور 

استقلال را کشیده و 
واقعیت این است که او 

بهترین بازیکن استقلال 
بوده است

خاطره جالب حاجیلو از حجازی:

 ناصرخان گفت از دایی بازیکن حرفه ای بسازیم
ی  أ ر خــلاق،  ا کمیتــه  عــلام  ا ســاس  برا
محکومیــت رضا افتخاری مدیر عامل ســابق 
اســتقلال و صــادق ورمزیــار مســئول  ســابق 
کادمــی  ایــن باشــگاه  صــادر و پــس از  آ
درخواســت تجدیدنظر خواهــی در کمیتــه 
اســتیناف، رأی ایــن کمیتــه قطعــی اعــلام 
شــد. بر همین اســاس رضا افتخاری با توجه 
بــه اتمــام مــدت یک ســال محرومیت فوتبال 
از تاریــخ رأی بــدوی بــه پرداخــت 100 میلیــون 
ریــال جریمــه نقدی و صادق ورمزیار به مدت 
7 ســال از هــر گونــه فعالیــت مرتبــط با فوتبال 
و پرداخــت 300 میلیــون ریــال جریمــه نقــدی 
محکــوم شــد. ادامه فعالیــت رضــا افتخــاری 
پــس از پرداخــت جریمــه نقــدی و صــادق 
ورمزیــار پــس از اتمــام مــدت محرومیــت و 
پرداخــت جریمــه نقــدی و بــا اخــذ تأییدیــه 

از کمیتــه اخــلاق امکان پذیــر خواهــد بــود. 
بــا توجــه بــه انتشــار ایــن خبــر روز گذشــته بــا 
صــادق ورمزیــار صحبت کردیم تا توضیحات 
او را در خصــوص محرومیتــش بشــنویم، امــا 
نکتــه اینجــا اســت از ســال گذشــته کــه بارهــا 
خبــر محرومیــت افتخــاری و ورمزیــار توســط 
کمیتــه اســتیناف و اخــلاق اعــلام می شــود، 
افتخــاری مدیرعامــل ســابق اســتقلال حاضر 
نیســت حتــی یــک کلمــه در ایــن خصــوص 
توضیــح دهــد و کامــلاً منفعــل عمــل کــرده 
اســت. ایــن ســؤال در اینجــا پیــش می آیــد  
اگــر افتخــاری بــی گنــاه  اســت؛ چــرا تاکنــون 
هیــچ توضیحــی نــداده؟ شــخصی کــه زمانــی 
مدیرعامل اســتقلال اســت حداقــل به خاطر 
حیثیــت ایــن تیــم هــم کــه شــده بایــد دربــاره 

پرونــده محرومیتــش توضیحاتــی بدهــد.

افتخاری کاملاً منفعل

پای حیثیت استقلال در میان است

»یــک اســتقلالی توســط کمیتــه اخــلاق هفــت ســال محــروم شــد!« این خبری بــود که روز گذشــته روی خروجی خبرگزاری ها آمد و هواداران اســتقلال را شــوکه کرد. اما ماجــرای محرومیت تازگی نداشــت و وقتی متن خبر 
را می خواندی کاملاً مشــخص بود که برخاســته از یک پرونده قدیمی اســت. همان پرونده آکادمی اســتقلال که پیش از این کمیته انضباطی و کمیته اســتیناف متخلفان آن را به 10 ســال محرومیت از فعالیت فوتبالی 
محکــوم کــرده بودنــد. صــادق ورمزیــار همــان اســتقلالی قدیمــی اســت کــه باز هم نام او به عنوان فرد محروم منتشــر شــد. رئیس ســابق آکادمی اســتقلال به دلیــل جعل مهر و امضای مدیرعامل اســتقلال توســط کمیته 
اســتیناف 10 ســال محــروم شــد و ایــن بــار پرونــده ورمزیــار در کمیتــه اخــلاق بررســی شــد و او را هفــت ســال از فعالیت فوتبالی محــروم کردند. البته خــود صادق ورمزیــار بهترین فردی اســت که می داند چــرا پرونده اش در 

کمیتــه اســتیناف و اخــلاق دســت بــه دســت می چرخــد و در نهایــت چــه سرنوشــتی در انتظار او اســت. به همین دلیل روز گذشــته به ســراغ او رفتیم تــا از زبان خودش ماجــرا را پیگیری کنیم.

اصغرحاجیلــو، پیشکســوت باشــگاه 
اســتقلال دربــاره عملکــرد ســاپینتو 
چنین گفته است: »عملکرد ریکاردو 
ســاپینتو تــا بــه امــروز قابل قبــول بوده 
امــا هنــوز هــم جــای محــک دارد و 
وقتــی بایــد مربــی را تحســین کــرد کــه 
جــام بیاورد. موقع لمس جام متوجه 
می شــوی کــه چــه مســیر ســختی طی 
شــده درســت ماننــد فصــل قبــل کــه 
فرهــاد مجیــدی توانســت بــدون 
شکســت بــه ایــن مقــام دســت پیــدا 
کنــد. می خواهــم ایــن را بگویــم کــه 
شــاید تــا پیــش از آن کمتــر کســی بــه 
کســب قهرمانــی امیــد داشــت امــا 
وقتــی یــک مجموعــه کامل دســت به 

دســت هــم دادنــد ایــن اتفــاق افتــاد. 
قطعاً امسال هم اگر عوامل مختلف 
باشگاه متحدانه کنار یکدیگر باشند 
و مدیریت نیز حمایت های لازم را در 
طــول فصــل داشــته باشــد مطمئــن 
باشــید بــاز هــم قهرمــان می شــویم.« 
حاجیلــو خاطــره جالبــی هــم از علــی 
دایــی تعریــف کــرده اســت: » یــک روز 
بــه ناصرخــان گفتنــد کــه یــک بازیکن 
جوان خیلی خوب داریم که از اردبیل 
آمــده و دانشــجوی دانشــگاه شــریف 
اســت و شــما بیــا بــازی اش را ببیــن. 
مــن و ناصرخــان رفتیــم زمین شــماره 
دو امجدیــه تــا او را کــه علــی دایــی نــام 
داشــت ببینیم. وقتی برای ضربه ســر 

بلنــد می شــد ســینه اش بــا تیــر افقــی 
دروازه ممــاس می شــد. ناصرخــان به 
مــن گفــت حاضــری از او یــک بازیکن 
حرفــه ای بســازی؟ مــن هــم چــون 
کمــک ایشــان بــودم قبــول کــردم و 

دایــی را بــه تجــارت بردیــم.«
حاجیلــو دربخشــی از صحبت های 

خــود ابــراز امیــدواری کــرده کــه 
مشــکلات مالــی ایــن باشــگاه 
در روزهــای آتــی حــل شــود و 
استقلال در مسیر آرامش قرار 
بگیرد. او خواستار کمک فوری 
نهادهــای مرتبــط بــه باشــگاه 
اســتقلال شــده تــا بدهی هــا 

تعییــن تکلیــف شــود.


